
 

 

 

   

Referat fra møte i SU/SMU 12.10.20 

Representant Vara  

Berit Klingsheim Høyland Thorvald Handeland FAU 

Rose Lill Rossevatn Gudrun Vatle FAU 

Taline Pettersen, 10A Isak Gulbrandsen, 8B Elev 

Ask Huseby Solås, 10B 

(forfall) 

Anna Meland, 9B Elev 

Benjamin Eiken, 9A Trond Rasmussen, 8A Elev 

Anne Marie Vasland  Lærer 

Morten Haave  Lærer 

Mary Ann Vestøl  Andre ansatte 

Preben Forgard Lindland  Rektor 

Tom Eiken  Pol. rep. Hægebostad 

Torbjørn Andersen  Pol. rep. Lyngdal 

 

Morten ønsket velkommen. 

 

1. Skolemiljø  

Skolens egen trivselsundersøkelse gjennomføres i denne tiden. 

Den nasjonale elevundersøkelsen blir tatt før jul.  
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Sensitivity: Internal 

Rektor refererte utvalgte deler av ung data rapport. HKH (Hurtig Kartlegging 

og Handling) er et prosjekt skolen er inne i for å følge opp rapporten.  

FAU påpekte at det er mange undersøkelser og stilte spørsmål ved hvor grundig 

elevene gjennomførte dem. Elev svarte at de gjorde sitt beste, men at det er litt 

krevende å svare på noen av spørsmålene hvis man ikke konsentrer seg.  

Verdensdagen for psykisk helse ble markert på fredag med komplementkort og 

gratis kakao i kantina. 

Det er for tiden to aktivitetsplaner og ingen fylkesmannsaker. 

2. Korona  

Rektor fortalte at det i den nyeste veilederen ikke er et 1-meterskrav lenger, 

men at man forsøker å holde klassene, og særlig trinnene mest mulig atskilt.  

Elevene forteller at de har blitt vant til tiltakene og at det går greit. 

Det oppleves unaturlig å holdes atskilt mellom trinn på skolen når man sitter 

sammen på bussen. Rektor viste forståelse for det, men forklarte at det er to 

ulike veiledere som gjelder for skole og for kollektivtransport. 

3. 50-årsjubileum  

a. Dersom det ikke kommer lokale utbrudd med korona, satses det på at 

personalet markerer det sammen med pensjonister 26. november. 

b. Det kom en del innspill fra SU/SMU i sist møte. De tas med til elevrådet. 

Elevene sier det er viktig at det markeres i skoletiden og at det er noe 

gøy. De foreslår kahoot, kake, leksefri uke. 

4. Skoleball  

Elevrådet ønsket å bruke gymsalen på Kollemo eller Byremohallen og dele 

gymsalen i 3 med de ulike trinnene og at den gjennomføres rundt nyttår 

FAU ønsket å utsette til sommeren. 

Kompromiss og enighet i SU/SMU om å arrangere ball rundt påsketidene, og 

dersom det er lokale utbrudd med korona i den perioden, utsette til nærmere 

sommeren. 

5. Eventuelt 

a. En del mangler med hjemmesiden. Rektor forklarte at man er i en 

mellomsituasjon. Den gamle siden brukes, men det arbeides med en ny. 

Den gamle oppdateres derfor kun på det viktigste. 

b. Møte i november går ut. Neste møte blir i uke 2 i januar. 

 

Preben Forgard Lindland 

Referent 


